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SALFÖLD  KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE  

8256   Salföld, Kossuth u. 27.   

 

Ikt.szám:  243-9 /2014.    

 

 

 J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Salföld   Község  Önkormányzata Képviselő-testületének 2014.  július 11-i  nyilvános    

ülésén. 

 

Az ülés helye:   8256 Salföld, Faluház 

 

 Jelen vannak:  Fábián Gusztáv, polgármester 

 Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester 

                        

Somogyi Márk, képviselő jelezte későbbi érkezését    

                          

Tanácskozási joggal megjelent:   Dr. Szabó Tímea, jegyző  

  

Meghívott: Kuti Mária, Települési Értéktár Bizottság Elnöke a 2. napirendre 

 
A jegyzőkönyvet készítette: Kovácsné Auer Katalin  
( A jegyzőkönyv szerkesztett jegyzőkönyv, a képviselő-testületi ülés  teljes terjedelmét hangfelvétel rögzíti.) 

 

    

Fábián Gusztáv,  polgármester  Tisztelettel köszönti a megjelenteket. A képviselő-testületi ülést  8.00 

órakor megnyitja. 

Megállapítja, hogy a 3 tagú képviselő-testületből  2 fő jelen van, az ülés határozatképes. 

Javasolja, hogy vegyes ügyeket is tárgyaljanak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester    Módosító indítványt nyújtott be a szociális rendelettel 

kapcsolatban, a  temetési segélyre vonatkozóan.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző  Készült belőle, most módosítani nem tudják.  A temetőrendeletet még el kell 

fogadni, így még nincs elkésve, de az előkészítéséről beszélhetnek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester    Javasolja,  még tárgyalni a Dol Bt. plusz 5.000 Ft-os és 7.000 

Ft-os beadványát, a múltkorról elmaradt.   

 

Ismerteti a  napirendet: 

 

1.  Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési   

     Szabályzatról szóló rendeletének módosítása  

2.  Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

3.  Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesület támogatása  
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4.  Képviseleti jogot szabályozó megállapodásról döntés  

5.  A szociális rendelet módosításának előkészítése  

6.  Vegyes ügyek 

 

Fábián Gusztáv, polgármester  Javasolja, hogy az előbbiekben ismertetett napirend tárgyalását a 

képviselő-testület fogadja el.  

Kéri a testületet, aki egyetért  a napirend elfogadásával, az kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  2 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

       SALFÖLD  KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

 

                 91/2014. (VII. 11.)  HATÁROZATA  

 

                A képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Salföld   Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. július 11-i nyilvános  ülésének 

napirendjét elfogadja az alábbiak szerint: 

 

1.  Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési  

     Szabályzatról szóló rendeletének módosítása  

2.  Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

3.  Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesület támogatása  

4.  Képviseleti jogot szabályozó megállapodásról döntés  

5.  A szociális rendelet módosításának előkészítése  

6.  Vegyes ügyek 

 

Felelős: Fábián Gusztáv,  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester  Napirend előtt tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a parkfenntartás, 

a közterületek fenntartása probléma volt. Egy fő  jelentkezett a közmunka programba, azelőtt alkalmi 

munkában végezte a parkfenntartást. Közmunkást nem tudtak szerezni, ezzel több százezer forinttal 

növelték a költségvetést. Szerződéses munkával valósult meg, erre fordították az egész évi pénzt.  

A falunap előkészítése folyik, ezt a vegyes ügyek keretében tárgyalják. 

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester    Rendbehozták a faluházat  és szép kiállítás nyílt. Javasolja, 

hogy ki kellene írni egy telefonszámot, kit lehet elérni, hogy ki  lehessen nyítani a kiállítást.  

  

Fábián Gusztáv, polgármester A képviselő-testületi határozatokról szóló tájékoztatót is megkapták a 

képviselők.  Kérdezi a képviselőket van-e kérdésük?  

Amennyiben nincs, úgy javasolja, hogy a  határozatokról  szóló tájékoztatót  és a  polgármester 

napirend előtti  tájékoztatóját  fogadják el.   

Kéri, hogy  aki a javaslatot elfogadja, az kézfeltartással szavazzon.  

 

Salföld  Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi  határozatot hozta: 
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 SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

    92/2014. (VII. 11.  )  HATÁROZATA  

 

                     A  képviselő-testületi   határozatokról és a polgármester önkormányzati   

                                                  feladatokról  szóló tájékoztatójáról 

 

Salföld  Község Önkormányzata Képviselő-testülete  a Képviselő-testület  szervezeti és működési  

szabályzatáról szóló  13/2013. (X. 01.) önkormányzati  rendeletének  16. § (1) bekezdés b) pontja  

alapján a  képviselő-testületi  határozatokról szóló tájékoztatót és a polgármester  önkormányzati 

feladatokról szóló tájékoztatóját elfogadja.  

 

Felelős:  Fábián Gusztáv, polgármester    

Határidő: azonnal 

 

 

Somogyi Márk képviselő 8.10 órakor megérkezett, így a képviselő-testület tagjainak száma  3 fő, 

továbbá Kuti  Mária a Települési Értéktár Bizottság  elnöke  is megérkezett. 

 

 

1.  Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 

Szabályzatról szóló rendeletének módosítása  

 

Fábián Gusztáv, polgármester  Felolvassa az előterjesztést.      

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester    A rendkívüli ülést mennyivel előbb kell kihirdetni?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Van a tervezett ülés, és a rendkívüli ülés. Attól, hogy rendkívüli ülés még 

nem jelenti azt, hogy sürgősséggel összehívott. Főszabály, hogy öt nappal korábban kell közzétenni és 

kiküldeni az anyagot. Van a sürgősséggel összehívott ülés, ami akár a tervezett üléseknél is 

előfordulhatna, de ott nem. Tipikusan a rendkívüli üléseket hívjuk össze sürgőséggel, úgy szabályozza 

az SZMSZ, hogy bármilyen célszerű értesítési mód igénybe vehető.  

 

Somogyi Márk, képviselő  Nem az a gond, hogy nem jelentettük be, hanem nem úgy neveztük?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Úgy tartottunk Kővágóörsön testületi ülést, hogy ez az SZMSZ-ben nem volt 

szabályozva.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Egyéb   észrevétel nem lévén,  javasolja, hogy   az   előterjesztés szerint 

fogadják el a rendeletmódosítást. Kéri, aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon.  

 

Salföld  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül  az alábbi rendeletet alkotta:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

          7/2014. (VII. 25.)  önkormányzati rendelete a Képviselő-testület  szervezeti és 

működési szabályzatáról szóló  13/2013. (X. 01.) önkormányzati rendelete módosításáról 
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2.  Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

 

Fábián Gusztáv, polgármester    Felolvassa a Települési Értéktár Bizottság  Elnökének, Kuti Máriának a 

levelét. Kérdezi, hogy ki dönt a Települési Értéktár Bizottság  létszámának a csökkentésében?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   A tagság megszűntetése is a képviselő-testület hatáskörében van, mivel a 

képviselő-testület  hozta létre a bizottságot.  

 

Kuti Mária, elnök   Javasolja, hogy ne legyen sértődés, ezért e-mailban  megkérdezi a tagságot, ki tudja 

azt továbbra is vállalni. Ha valaki nem tudja vállalni, az is dolgozhat tovább a bizottságban, csak nem 

döntéshozóként. A környező településeken három fős bizottság van. A bizottság munkája nem az, hogy 

javaslatokat nyújtson be, hanem annak eldöntése, hogy az értéktárba felvegyék-e.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Javasolja a bizottság létszámának csökkentését.  

 

Kuti Mária, elnök  Tavaly volt egy alakuló ülésük, de a jegyzőasszony nem volt ott, ezért nem volt 

hivatalos. Azóta egy év telt el és júniusban tartottak egy hivatalos ülést, amely nem volt határozat- 

képes. 

 

Fábián Gusztáv, polgármester   A  bizottság felé a javaslatot tevő szöveg is ki van téve közszemlére. 

A következő ülésen napirendre veszik az Értéktár Bizottság működését, hogy haladjon a dolog.   

 

Kuti Mária, elnök   Egy éve elindult a lenti teleknél a kőpark létrehozása. Ruppert László levelet írt 

neki, hogy ha jól tudja az az önkormányzat saját tulajdona, legelőként van nyilvántartva. Ha köveket 

raknak oda, lehet, hogy át kell minősíteni. Kéri az önkormányzatot, nyilatkozzon, hogy tovább lehet-e 

ott dolgozni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester    A területalapú támogatásnál, ha  műholdképet készítenek, látják, hogy 

kövek vannak.  

 

Kuti Mária, elnök  Somogyi Márk képviselte az önkormányzatot, kéri, hogy ebben is képviselje.  

 

Somogyi Márk, képviselő   Átminősíteni biztos, hogy nem kell. Nem hivatalos elnevezés a kőpark. 

Attól, hogy a kő lefedi a füves részt, azzal csökken a terület legeltethető része.   

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester    Átminősíteni szükséges-e?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Megnézi a jogszabályt.  

 

Kuti Mária, elnök   Jogilag lehet-e létrehozni? Ha létrehozzák, ezzel a látogatottságot szeretnék 

megoldani. Tisztázni kellene ezeket a dolgokat. Salföld újabb látványosságát létre lehet-e hozni. Addig 

kövek nem lehetnek ott, amíg jogilag nincs letisztázva, sok pénz kell hozzá, és meg kell szervezni.   

 

Somogyi Márk, képviselő   Meggondolni, hogy megvalósítható-e? Ígéret volt, se a Nemzeti Park, se 

bánya, se a civilek sem tudnak ajánlani megoldást, ami a köveket oda tudná szállítani.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Pénzből meg lehet oldani, szép terv, ha nincs meg hozzá a műszaki 

megoldás akkor nagyon nehéz dolog a tematikus kőpark létrehozása.  
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Javasolja, hogy a bizottság beszámolóját fogadják el, és kérjék fel az elnökasszonyt, hogy a bizottság 

létszámának csökkentését készítse elő, tegyen arra javaslatot. Ezt a témát a következő ülésen napirendre 

veszik. Kéri, aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon.  

 

Salföld  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

                                                     93/2014. (VII. 11.) HATÁROZATA  

 

                                          A Települési Értéktár Bizottság beszámolójáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Települési Értéktár Bizottság beszámolóját 

elfogadja.  

Felkéri az elnökasszonyt, hogy a bizottság  létszámának  csökkentését  készítse  elő, és arra tegyen 

javaslatot, melyet a következő képviselő-testületi ülésen napirendre vesznek.   

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester  

Határidő: következő tervezett ülés időpontja 

 

 

3.  Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesület támogatása  

 

Fábián Gusztáv, polgármester  Felolvassa az előterjesztést. Az a probléma, hogy még nem is 

támogatták? Van velük szerződésük.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester   Azt mondták, hogy folyamatosan fogják támogatni az 

egyesületet.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester  Az előterjesztés szerint: „A kormányzati funkciók, államháztartási 

szakfeladatok és szakágazatok osztályozási rendjéről szóló 68/2013. (XII. 29.) NGM rendelet 4. §-a 

előírja:  4. § (1) E rendelet alkalmazásában támogatási célnak kell tekintetni a kiadást, ha nem a 

támogatásnyújtó közfeladatának ellátását, kiváltását, hanem valamely egyéb közösségi, társadalmi, 

gazdasági szakpolitikai cél megvalósulását szolgálja, függetlenül a támogatásnyújtás konkrét 

formájától.” 

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző  Ha a kommunális feladat ellátásra kötnek szerződést, az feladatellátási 

szerződés lenne és nem támogatási.   

 

Fábián Gusztáv, polgármester   A második bekezdést felolvassa: „Államháztartási forrásból nyújtott 

pályázati vagy egyedi támogatás nyújtáskor a támogatás alapjául szolgáló okiratban fel kell tüntetni a 

támogatási cél kormányzati funkcióját.”  A  bűnmegelőzést fogják támogatni.   

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Neki nincs tudomása erről a szerződésről.  
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Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester   Két-három hónappal ezelőtt volt erről határozat, és arról 

döntöttek, hogy folyamatos legyen és ne kelljen minden évben dönteni.   

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   A Polgárőr Egyesület támogatása tárgyában a képviselő-testület  döntést még 

nem hozott. Az ülésre beterjesztett előterjesztés az egyesület által beadott kérelem alapján készült.  

     

Fábián Gusztáv, polgármester Valószínű együttműködési megállapodás aláírása volt.  

 

A jegyzőkönyvvezető felhívja telefonon a hivatal ügykezelőjét, hogy a  2014. évi salföldi határozat 

kivonatok alapján tájékoztassa a testületet arról, hogy az Ábrahámhegyi Polgárőrséggel kapcsolatban 

született-e döntés.    

 

Fábián Gusztáv, polgármester    Javasolja, hogy a harmadik napirend tárgyalását addig függesszék fel.  

 

 

4.  Képviseleti jogot szabályozó megállapodásról döntés  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   A február 6-i ülésen már tárgyalták a napirendet és hoztak döntést, 

melyet felolvas. Most már a végleges szerződéstervezet van előttük.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Üzemeltetni a DRV Zrt fog, és az önkormányzatot az MNV Zrt. fogja 

képviselni.   

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester    A 4.oldal I) pontjában van a vagyonértékelés, amit meg kell 

csinálni. Az szerepel benne, hogy az új üzemeltetési szerződés megkötése előtt a víziközmű 

tulajdonosainak vagyonértékelést kell végeztetniük, amely az üzemeltetési szerződés kötelező 

mellékletét képezi. A vagyonértékelés elvégeztetése tehát a víziközmű tulajdonosának kötelezettsége, 

melynek költségei azonban a víziközmű-rendszer üzemeltetésbe adásából származó bevételek terhére 

is finanszírozhatók.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző  Arra gondol, hogy az önkormányzat a tulajdonosa a rendszernek és a DRV 

üzemelteti,   ezért cserébe eszközhasználati díjat kell, hogy fizessen. A vízdíj bizonyos része pl. 3 

Ft/m3 az eszközhasználati díj, azért fizeti a DRV, mivel a mi eszközeinket használja, és ezt a számla 

alapján  visszafizeti az önkormányzat.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester Javasolja, mivel több kérdés a képviselők részéről nem merült fel, hogy a 

szerződéstervezetet fogadják el és hatalmazzák fel a polgármestert az aláírására.    

Kéri a testület kézfeltartással történő szavazását, amennyiben a javaslattal egyetért.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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             SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

 94/2014. (VII. 11.) HATÁROZATA 

 

                   A Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-vel történő szerződéskötésről    

 

Salföld   Község Önkormányzata Képviselő-testülete  a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-vel 

(székhely: 1133 Budapest, Pozsonyi u. 56.) kötendő szerződéstervezettel egyetért a közös ellátási 

felelősséggel érintett víziközmű rendszerek  feletti képviselet tárgyában.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester    

Határidő: azonnal 

 

 

5.  A szociális rendelet módosításának előkészítése 

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester  Indítványt nyújtott be, mivel az előző ülésen meghatározták a 

temetői díjakat, és ezzel eltűnt a temetési támogatás, mivel mind a kettő harmincezer forint lett. Akkor 

is felvetette, hogy nulla támogatást kapnak az emberek, akiket nagy bánat ért. Szociális támogatásban a 

helyieknek megmaradjon az az összeg, amit eddig kaptak, így   a támogatást 60.000 Ft-ra kellene 

emelni, de az önkormányzatnak ez ugyanannyi lenne.   

 

Fábián Gusztáv, polgármester    Így van, de a temetés többe kerül, mint 30.000 Ft, az csak egy része.  

Támogatja a javaslatot, de csak abban az esetben, ha az illető salföldi lakos volt és ténylegesen 

temetkezett a salföldi temetőbe, valamint számlával kell igazolni a költségeket.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Figyelni kell arra, hogy  a 30.000 Ft a sírhely megváltás összege, nem biztos, 

hogy az eltemettető váltja meg, lehet, hogy valaki még életében váltja meg a sírhelyet. Előfordulhat, 

hogy az elhunyt salföldi lakos, de az eltemettető nem, ez esetben nem jogosult rá. Olyan is lehet, hogy 

az eltemettető salföldi lakos, aki a nem itt élő közeli hozzátartozóját temetteti el. 

Önkormányzati segélynél a kérelmező lakóhelye számít.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester   Az nyújtson be segélyt, aki salföldi illetőségű. 

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Ennek a segélynek a típusánál a kérelmező lakóhelye számít.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Úgy támogatja, hogy az elhunyt salföldi lakos volt és az eltemettető is 

salföldi, továbbá a salföldi temetőben van az eltemetés, és a költségeket számlával igazolja.  Egyéb 

esetben 30.000 Ft marad a támogatás. Ha valakinek már megváltott sírhelye van, akkor az állandó lakos 

salföldi  rokonok csak 30.000 Ft-ot kapnak.  

 

 

6.  Vegyes ügyek 

 

Fábián Gusztáv, polgármester    A „Salföldi Napok 2014.” rendezvényt augusztus 8-9-én tartanák meg. 

Vendégül látják a Káptalantóti piacot egy napra.  

Utcai árusításnál kell-e pénzt kérni? Ha kell, adhatnak-e felmentést, hogy ide hívhassanak árusokat, 

mivel vendégként hívják meg őket.  
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Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester   Nem támogatja, mivel korábban a zenei napoknál is közterületet 

akartak foglalni, és nem adtak felmentést.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Különbséget kell tenni, hogy önkormányzati területről vagy közterületről van 

szó, mivel más jogszabály vonatkozik rá.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester    Nem tudja pontosan, hogy melyik a közterület, a község belterületén 

lenne a rendezvény.  Nem akar pénzt kérni, mivel az önkormányzat hívja meg az árusokat, ez egy 

egyszeri alkalom lesz, és közös rendezvény.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   A közterület használata esetén a közterület használatáról szóló  rendelet 

szerint kell eljárni, ha önkormányzati terület, akkor a vagyonrendelet szerint kell eljárni.  

 

Somogyi Márk, képviselő   Az önkormányzat nem épít az árusok számára asztalt, sátrat, azt az árus 

maga építi fel. 

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző  A sátort az önkormányzat területére rakja.  

 

Somogyi Márk, képviselő  Az árusok tesznek szívességet azzal, hogy eljönnek.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester    Tudni kellene, hogy az önkormányzat adhat-e felmentést, vagy 

kötelező-e pénzt szedni?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Meg fogja nézni.  

 

Somogyi Márk, képviselő  Addig még módosíthatnak rendeletet, pl. a faluháznál  van bérleti díj, de 

vannak bizonyos rendezvények, amikor nem kérnek  díjat.    

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester  A rendeletmódosítást ellenzi. A múltkor mondták, hogy nem 

tudnak rendeletet módosítani egy rendezvény kedvéért és akkor most módosítanának.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Akkor annak a cégnek a következőt mondta, hogy fáradjanak a 

hivatalba és kérdezzék meg azt, amit most kérdeztem. Még nem hívta meg az árusokat, terve van a 

rendezvényről, most fogják tisztázni. A másik esetben, az egy több milliós rendezvény lett volna, hogy 

a rendezvény szervezőjének kellett volna az engedélyeket megkérni, de nem kérte meg.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Itt most az önkormányzat hívja  meg  az árusokat.   A falunapon   a 

zenekar árajánlata szerint 100.000 Ft-ot kér, és a kéttagú népzenei együttes 20.000 Ft-ért vállalja. A 

költségvetésben erre terveztek összeget.  

 

Somogyi Márk, képviselő   A templomiról nem tudjuk?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester   A templomira magánfelajánlásokról tud. Nem az önkormányzat 

rendezi. 

A zenekar költségeihez a Pajta Galéria 100.000 Ft-tal járul hozzá.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester   Ha rendeletben az szerepel, hogy a közterület használatáért 

fizetni kell, az árusoknak is bevételük lesz, és ha nekünk is költségünk lesz, emiatt, hogy ne kelljen 

fizetni, ne módosítsunk rendeletet.  
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Tájékoztatja a testületet, hogy a kiállítás megmutatására nem tud embert találni. Kiírja a saját 

telefonszámát, hogy őt keressék és megmutatja a kiállítást. Más falvakban a nyugdíjasok vesznek részt 

ebben.   

 

A Dol Bt. számláival kapcsolatban a múltkori ülésen a Dol Bt. benyújtott  7.000 Ft-os és 5.000 Ft-os 

igényt a plusz munkákra.  Somogyi Márk képviselő mondta, hogy konkrétan megnézi ezt a dolgot. 

Ezek Áfa nélküli árak voltak, amit a Bt. benyújtott.  

 

Somogyi Márk, képviselő   A közadattár már készen van?   

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző   Még nincs, véleménye szerint, az nem egy-két napos munka, az aljegyző 

asszony tud erről pontos információt adni. Az aljegyző asszony kapta meg az ezzel kapcsolatos 

feladatokat. Ő ennek keretében kérte meg a honlap szerkesztőket. Ők ezzel nem akartak plusz feladatot 

adni, szerződésen belüli feladatnak gondolták.   

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester   Ennek volt egy elkészítése határideje, és utána jött a számla. 

 

Somogyi Márk, képviselő    Hivatalosan nem lett felkérve, mint szakértő.  A honlapot megnézte és a 

honlap karbantartóját is megkérdezte. Lényeg, hogy megrendelte-e az önkormányzat vagy nem.   

 

Fábián Gusztáv, polgármester   Megrendelték. Kéri a jegyzőasszonyt, hogy a szerződéseket, 

megrendeléseket vegyék elő, hogy tisztázzák ezt a kérdést.  

 

Somogyi Márk, képviselő   Olyan módosítást végezzen a karbantartó, amit az önkormányzat kér, mivel 

egyre logikátlanabb a honlap szerkezete, mivel a következő években is neki vagy egy másik 

karbantartónak kell majd karbantartani.   

 

 

Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesület támogatása  napirend folytatása  

 

A jegyzőkönyvvezető tájékoztatja a testületet:  a hivatal ügykezelője telefonon közölte, hogy   2014. 

évben az Ábrahámhegyi Polgárőrséggel kapcsolatban döntés nem született.  

  

Fábián Gusztáv, polgármester Javasolja, hogy 30.000 Ft-tal támogassák az Ábrahámhegyi Polgárőr 

Egyesületet. Felolvassa a határozati javaslatot. A támogatás célja a bűnmegelőzési feladatok ellátása. A 

támogatás felhasználási ideje  2014. december 31., és 2015. január 31-ig kell elszámolni.  Kéri, hogy  

aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon.  

 

Salföld  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

                                                 95/2014. (VII. 11.) HATÁROZATA  

 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás átvételére 

és átadására vonatkozó szabályokról szóló 20/2013. (XI. 21.) önkormányzati rendelete (a  



 10 

 

továbbiakban: Ör.) alapján elhatározza, hogy az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesületet (székhely: 

8256 Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) egyszeri  30.000 Ft-tal, azaz harmincezer forinttal 

támogatja.   

A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület bankszámlája javára.  

A támogatás célja: A bűnmegelőzési feladatok ellátása 

A felhasználás határideje: 2014. december 31.  

Az Egyesület a támogatásról  2015. január 31-ig köteles elszámolni. 

 

A támogatási cél kormányzati funkciója:  031060 Bűnmegelőzés 

 

Utasítja a polgármestert, hogy fenti támogatásról a Képviselő-testület döntésének megfelelő 

tartalommal kössön megállapodást az Egyesülettel, ami terjedjen ki az Ör. 4. § (2) bekezdésében 

meghatározottakra.  

Utasítja a polgármestert, hogy a megállapodás megkötését követően intézkedjen fenti összeg 

kifizetéséről. 

Utasítja a polgármestert, hogy az elszámolás benyújtásáról, illetve annak elmaradásáról 

számoljon be a Képviselő-testületnek. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő:  

- a megállapodás megkötésére: 2014. július 31.  

- az összeg kifizetésére: a megállapodás megkötését követően, az abban foglaltak szerint 

- beszámolás: az elszámolást, illetve elmaradása esetén az arra biztosított határidő lejártát 

követő testületi ülésen. 

 

 

 

Fábián Gusztáv,  polgármester  

Más nem lévén, az ülést   10.00  órakor bezárja.  

 
 

   k.m.f.  

 

Fábián Gusztáv         Dr. Szabó Tímea 

polgármester             jegyző 

 

 


